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Protokół nr XXVI/2020 

z obrad XXVI sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 30 września  2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Sendrowski Marek 

14) Zduńczyk Andrzej 

15) Żelazny Wojciech 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

4) Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

5) Alina Duchnowska – Dyrekto ZOPO w Małym Płocku 

6) Góralczyk Marzena – Starszy Bibliotekarz  Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock 

7) Mariola Kowalska – p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku  

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w 

obradach sesji. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1115, a zakończenie o godz. 1220 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2020-2033. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

częściowego przejęcia prowadzenia zadań z zakresu oświaty polegających na 

zapewnieniu transportu i opieki dzieciom niepełnosprawnym, które są mieszkańcami 

Gminy Kolno. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mały 

Płock w roku szkolnym 2020/2021. 

11) Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock za rok 

2019. 

12) Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku za rok 2019. 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXV/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

 Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXV Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - przywitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz 

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- trwa remont Świetlicy Wiejskiej w Kątach i Centrum Aktywności Lokalnej w Chludniach 

Włodkach; 

- złożyliśmy wnioski do Urzędu Wojewódzkiego na cztery drogi: Cwaliny Duże, Mały Płock 

połączenie I i II, Rakowo Stare i Popki przez wieś to jest z Funduszu Dróg Samorządowych; 

- czekamy na podpisanie umowy na Kluby Seniora działania 9.1 Rewitalizacja Społeczna i 

kształtowanie kapitału społecznego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
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Podlaskiego na lata 2014-2020 na Kąty Chludnie „Klub Seniora Promyk” i Klub Seniora 

Rakowo Nowe i Stare ze Stowarzyszenia LDG „Kraina Mlekiem Płynąca” z siedzibą w 

Małym Płocku; 

- złożyliśmy trzy wnioski do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w drugim rozdaniu 

na : most w Kątach na rzece Skrodzie 1 100 000 zł, dofinansowanie do Dróg Cwaliny Duże i 

Mały Płock i dofinansowanie na wkład własny do Stacji Uzdatniania Wody w Rogienicach 

Wielkich plus rozbudowa sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy Mały Płock; 

- mieliśmy również rozdanie z  pierwszego Funduszu Inwestycji Lokalnych i te przeznaczamy 

również częściowo na Stację Uzdatniania Wody w Rogienicach Wielkich, gdzie prace już się 

rozpoczęły; 

- w ocenie jest wniosek na zagospodarowanie terenu wokół Urzędu Gminy oraz Ośrodka 

Zdrowia w Małym Płocku; 

- przygotowywany jest projekt na drogę pięciometrową na Kąty - Mściwuje - Mały Płock; 

- trwają prace GAZ-System na terenie Gminy Mały Płock, odbyły się spotkania, osoby 

zainteresowane mogły się na nich wszystkiego dowiedzieć w tej sprawie ; 

- trwa remont drogi Budy – Kozłówka; 

- wszystkie wnioski sołectw na fundusz sołecki zostały złożone do 30 września; 

- prace remontowe tzn. remont dachu i wymiana obrynnowania na budynku  Urzędu Gminy 

zostały zakończone; 

- przygotowujemy wnioski drugi etap o czym wcześniej było mówione na Szkołę 

Podstawową w Rogienicach Wielkich tj. dokończenie chodnika i zakup elementów na plac 

zabaw oraz drugi etap Korzeniste, pieniądze w granicach 75 000 zł są one z LGD „Krainy 

Mlekiem Płynącej”; 

- trwa termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Małym Płocku i w Kątach, zwróciliśmy się 

do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie prac dodatkowych, mamy na to kwotę, także 

dalej będziemy remontować to miejsce, gdzie znajduje się podpiwniczenie i piece grzewcze; 

- Powiat złożył wniosek na drogę Kołaki Strumienie - Rogienice Wielkie, to jest z Funduszu 

Dróg Lokalnych; 

- w najbliższym czasie czyli 11 października będzie odpust w Sanktuarium w Małym Płocku 

wraz z odsłonięciem Krzyża, zapraszamy wszystkich Sołtysów, Radnych, mieszkańców na      

11 października na godzinę 12 i potem na spotkanie w Gminnym Ośrodku Kultury; 
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- 11 Listopada Święto Niepodległości też msza o godzinie 12, następnie przemarsz do 

Pomnika Józefa Piłsudskiego, przemówienia, część artystyczna i złożenie kwiatów, na to 

także bardzo serdecznie wszystkich zapraszam; 

- proszę państwa dofinansowanie dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Małym Płocku 20 000 zł, 

już na Komisjach odbyła się dyskusja, dziękujemy dla Klubu Radnych „Wspólne Dobro” za 

ten projekt, myślę, że będzie on zrealizowany; 

- XI Edycja projektu Zdrowo Jem Więcej Jem, to jest dla zerówek i dla szkoły podstawowej 

klas 1-3, tak jak w poprzednich latach myślę, że i teraz będziemy brać w tym udział, gdzie 

jest to prowadzone przez Fundację Bank Ochrony Środowiska; 

- dziękujemy dla Pana Krzysztofa Góralczyka za wystawę koni, jeszcze będzie w 

październiku Szepietowo, cieszymy się z tego, bo reprezentuje naszą Gminę na zewnątrz; 

- staramy się o pieniądze  na ten punkt apteczny, który znajduje się przy Gminnym Ośrodku 

Kultury i Straży; 

- nowy projekt na zdalne odczytywanie liczników został zaakceptowany, to dotyczy 

wodomierzy. 

Dziękuję to wszystko jeżeli będą jakieś pytania to będę odpowiadał. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady –  Pani Bogumiła Steczkowska Radna 

złożyła wniosek w imieniu Koła Gospodyń Wiejskich, odczytam ten wniosek „ W imieniu 

Koła Gospodyń Wiejskich w Józefowie oraz mieszkańców wsi Józefowo zwracam się z 

uprzejmą prośbą o powierzenie do użytkowania oraz zgodę na zmianę lokalizacji tj. 

przeniesienie do Józefowa kontenera po byłej aptece w Małym Płocku. W związku z licznymi 

pytaniami ze strony mieszkańców i członkiń Koła Gospodyń Wiejskich w Józefowie zwracam 

się z prośbą o wyrażenie zgody na przeniesienie tegoż kontenera. Mieszkańcy wsi Józefowo 

nie posiadają świetlicy wiejskiej ani żadnego miejsca w którym Koło Gospodyń Wiejskich 

mogłoby prowadzić swoją działalność. Kontener po aptece byłby idealnym miejscem, gdzie 

członkinie Koła Gospodyń Wiejskich mogłyby przechowywać naczynia kuchenne i wszystkie 

pozostałe akcesoria. Lokalizacja kontenera przewidziana jest w obrębie boiska w Józefowie. 

Koło Gospodyń Wiejskich w Józefowie jest bardzo aktywnie działającym, brak siedziby, 

lokum znacznie utrudnia aktywną działalność. Bardzo proszę w imieniu Koła Gospodyń 

Wiejskich Józefowo i mieszkańców o pozytywne rozpatrzenie prośby. 
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Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – od razu odpowiem, że takiej sytuacji nie będzie, ze 

względu na to że jeszcze nie są sprawy dograne, obiekt jest już nasz, ale jeszcze właściciela 

szuka Komornik i dopóki Komornik jego nie znajdzie i nie będą przekazane klucze dla nas 

nic nie możemy z nim zrobić. Rozmawiałem z Panią Radną, że ten obiekt zostanie 

przeznaczony na coś innego, my nie zostawimy takiego wolnego pola z mediami, ze 

wszystkim, gdzie on tam jest podłączony. Jeśli chodzi o to co chcecie pobudować trzeba 

szukać innych wyjść, ale nie tego. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo, czyli mamy 

sprawę wyjaśnioną. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2020-2033. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian jeżeli chodzi o 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033. Zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano głównie z powodu zmiany zysku finansowego, 

który to po zaangażowaniu wolnych środków wynikłych na koniec roku w wysokości  

170 693 zł zamyka się deficytem w wysokości 1 135 275 zł. Ponadto planowane dochody na 

rok 2020 zwiększono o kwotę 1 048 962 zł, w tym dochody bieżące zwiększono o kwotę 

429 331,76 zł. Natomiast dochody majątkowe zwiększono o kwotę 619 630, 26 zł. Planowane 

wydatki na 2020 rok zwiększono ogółem o kwotę 1 219 655,02 zł, w tym wydatki bieżące 

zwiększono o kwotę 467 936,02 zł, natomiast wydatki majątkowe zwiększono o kwotę 

751 722 zł. I właśnie ze zwiększenia tych planów dochodów i wydatków bieżących 

spowodowany jest wynik zwiększenia planu dotacji, które wpłynęły od ostatniej uchwały, 

czyli 30 kwietnia i były to dotacje celowe na zadania bieżące gminy. Natomiast jeżeli chodzi 

o plan wydatków majątkowych miała wpływ realizacja inwestycji pn. „Termomodernizacja 

Budynków w Gminie Mały Płock. Dziękuję. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 - 2033. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2033.- została podjęta. 

Uchwała nr XXVI/123/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020 – 2033. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – dużo zmian, zmienia się załącznik dochodów, 

załącznik wydatków, dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych i dokonuje się 

zwiększenia przychodów budżetu. Jeśli chodzi o zmiany po stronie dochodów, to zwiększa 

się plan dochodów o kwotę 622 414, 99 zł oraz zmniejsza o 10 000 zł. Po stronie dochodów 

dostosowuje się założony na początku roku plan dochodów do planowanych do otrzymania 

do końca tego roku, na tą chwilę można już szacować jakie dochody wpłyną, jakie wpłynęły, 

więc dostosowujemy plan. Zmniejsza się udział gmin w podatkach dochodowych od osób 

fizycznych o 10 000 zł, zwiększa się plan o 190 zł w rozdziale 02001 gospodarka leśna na 

czynsz dzierżawę płaconą przez starostwa na obwody łowieckie. Zwiększenie planu w 

rozdziale 60016 drogi publiczne gminne 9100 zł na opłaty za zajęcie pasa drogowego                        

i odszkodowane. Zwiększa się plan w rozdziale 70005 gospodarka gruntami                                          

i nieruchomościami o kwotę 50 zł na użytkowanie wieczyste oraz kwotę 6000 zł z tytułu 

wpływu z  przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Zwiększa się 

plan w rozdziale 71004 plan zagospodarowania przestrzennego  o kwotę 19 640 w którym to 

ujęto dotację celową otrzymaną na Konsultację Projektów Planistycznych w Podlaskich 

Gminach Edycja 2. Zwiększa się plan w rozdziale 75023  urzędy gmin o kwotę 8600 zł, gdzie 

otrzymaliśmy dotację na koniec z Powiatowego Urzędu Pracy za zatrudnianych 

pracowników. Zwiększa się plan w rozdziale 75814 o kwotę 70 850, 77 zł o i kwotę                   

24 507, 26 zł, jest to dotacja z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego  jako środki z funduszu 

sołeckiego. Ponadto zwiększa się plan w rozdziale 80101 szkoły podstawowe  na planowane 

do otrzymania finansowanie planu Projektu Termomodernizacja Budynków w Gminie Mały 

Płock, to są zmiany po stronie planu dochodów. Jeśli chodzi o zmiany po stronie wydatków to 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 831 678, 58 zł i zmniejsza o 38 571 zł. Zmiany dotyczą: 

zwiększenia planu w rozdziale 60016 drogi publiczne gminne o kwotę 42 265 zł i to są środki 

zabezpieczone na opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi gminnej w miejscowości 

Cwaliny Duże 9900 zł oraz środki na utwardzenie, remont dróg gminnych i tu wydatki 

właśnie w dużej mierze obejmują zmiany wniosków funduszu sołeckich jeszcze za rok 2020. 

Zmniejsza się plan w rozdziale 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami o kwotę      

12 365 zł, gdzie zawarty był plan funduszu sołeckiego i właśnie te środki zostały przeniesione 

do działu dróg. Zwiększa się plan w rozdziale 71004 plany zagospodarowania przestrzennego 

o kwotę otrzymanego dofinansowania czyli 19 640 zł i są to otrzymane środki na projekt: 

Konsultacje Projektów Planistycznych w Podlaskich Gminach Edycja 2. Zwiększa się plan w 
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rozdziale 75023 urzędu gmin o kwotę 86 272, 97 zł i większa się plan na licencję programów 

komputerowych, remont dachu na budynku urzędu i wynagrodzenia, których plan był 

zawierany w ciągu roku. Zwiększa się plan w rozdziale 75412 ochotnicze straże pożarne  o 

kwotę 10 000 zł i na wynagrodzenia za udział  w wyjazdach straży. Zwiększa się plan w 

rozdziale 80101 szkoły podstawowe o kwotę 630 561 zł, gdzie zwiększa się plan na 

wynagrodzenia dla nauczycieli i obsługi szkół o kwotę 50 000 zł oraz na projekt 

Termomodernizacja Budynków w Gminie Mały Płock. Przenosi się plan z rozdziału 85202 

domy pomocy społecznej w kwocie 12 000 zł do rozdziału 85508 rodziny zastępcze.              

Ponadto zwiększa się plan w rozdziale 85501 i 85502 na zwrot nienależnie pobranych 

świadczeń alimentacyjnych i rodzinnych oraz zwiększa się plan w rozdziale 90015 

oświetlenie ulic na zakup energii o kwotę 23 940 zł. Jeśli chodzi o zmiany po stronie 

wydatków inwestycyjnych to wprowadza się inwestycję w wysokości 9900 zł na 

dokumentację przebudowa drogi gminnej w miejscowości Cwaliny Duże. Ponadto zabiera się 

kwotę 12 365  zł na zakup i modernizację budynku czyli byłego skup mleka we wsi Rogienice 

Piaseczne i tutaj dokonuje się zmian jeśli chodzi o projekt Termomodernizacja Budynków w 

Gminie Mały Płock. Jeśli chodzi o załącznik przychody i rozchody budżetu to zmieniły się 

przychody i sięgają kwoty  888 969 zł, pozostałe pozycje są bez zmian. Dziękuję.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXVI/124/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

częściowego przejęcia prowadzenia zadań z zakresu oświaty polegających na zapewnieniu 

transportu i opieki dzieciom niepełnosprawnym, które są mieszkańcami Gminy Kolno. 
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Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Beata Muniak - Sekretarz Gminy- szanowni państwo wcześniej mieliśmy zawarte 

porozumienie z Gminą Kolno, które dotyczyło tylko jednego ucznia, którego razem z naszymi 

uczniami dowoziliśmy do Długoborza . W związku z tym, że wzrosła nam liczba uczniów z 

Gminy Kolno jest zawarte to stosowne porozumienie. Zostało ono dostosowane do tych 

nowych warunków, czyli, że z Gminy Kolno wozimy więcej niż jednego ucznia. Określone 

zostały zasady dofinansowania przez Gminę Kolno dowozu tych uczniów, zawarty jest zapis 

mówiący, o tym, że porozumienie to będzie obowiązywało przez czas nieoznaczony, czyli do 

momentu kiedy Gmina Kolno zawiadomi nas, że nie ma już potrzeby dowożenia uczniów                 

z ich Gminy do Ośrodka w Długoborzu. Dziękuję. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie częściowego przejęcia prowadzenia zadań z zakresu oświaty 

polegających na zapewnieniu transportu i opieki dzieciom niepełnosprawnym, które są 

mieszkańcami Gminy Kolno . - stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie częściowego przejęcia prowadzenia zadań z zakresu oświaty 

polegających na zapewnieniu transportu i opieki dzieciom niepełnosprawnym, które są 

mieszkańcami Gminy Kolno.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVI/125/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

częściowego przejęcia prowadzenia zadań z zakresu oświaty polegających na zapewnieniu 

transportu i opieki dzieciom niepełnosprawnym, które są mieszkańcami Gminy Kolno.- 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock. 
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Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                 

Pani Beata Muniak -  Sekretarz Gminy -  szanowni państwo projekt tej uchwały  ma na celu 

uregulowanie spraw związanych z wyłonieniem kandydata na stanowisko Kierownika 

Biblioteki, jeżeli zajdzie taka potrzeba. Dziękuję.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Mały Płock. 

 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Mały Płock. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej 

Gminy Mały Płock.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVI/126/20 w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Mały 

Płock.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mały Płock 

w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Alina Duchnowska – Dyrektor ZOPO w Małym Płocku. 

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez 

nie analizowany. Pani Alina Duchnowska - Dyrektor ZOPO w Małym Płocku – w 

październiku 2019 roku weszła w życie zmiana ustawy prawo oświatowe i zgodnie z tą 

zmianą uległy zmianie zasady zwrotu rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych 

do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Z godnie  z zapisem 

art. 39 a ust. 3 tej ustawy średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa się na każdy rok 

szkolny w drodze uchwały, określając cenę jednostki paliwa w gminie. Według tych 

jednostek zwraca się rodzicom koszty dowozu dzieci niepełnosprawnych, dlatego został 

przedłożony państwu projekt tej uchwały. Dziękuję.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Mały Płock w roku szkolnym 2020/2021.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXVI/127/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Mały Płock w roku szkolnym 2020/2021. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock za rok 2019. 

 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Góralczyk – Starszy Bibliotekarz Biblioteki 

Publicznej Gminy Mały Płock. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo 

omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. Pani Marzena Góralczyk – Starszy 

Bibliotekarz Biblioteki Publicznej Gminy Mały Płock -  Panie Przewodniczący, szanowni 

państwo Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock jest samorządową instytucją kultury 

wpisaną do rejestru instytucji kultury prowadzonego przez organizatora.                   

Wykonując działalność statutową oraz podejmując działania Biblioteki Publicznej służy 

mieszkańcom gminy upowszechniając i promując czytelnictwo, prowadząc działalność 

informacyjną, oraz kulturalno – oświatową, obejmuje swą działalnością obszar Gminy Mały 

Płock. Sieć biblioteczna tworzona jest przez Bibliotekę Gminy Mały Płock oraz Filę 

Biblioteczną w Chludniach, Filię Biblioteczną w Rogienicach Wielkich, Bibliotekę Publiczno 

– Szkolną w Kątach. Biblioteka Publiczno – Szkolna w Kątach funkcjonuje na zasadzie 

połączenia z biblioteką szkolną, a obsługę czytelniczą i informacyjną powierzono 

nauczycielowi. Pozostałe biblioteki prowadzące działalność oświatowo - kulturalną                     

i informacyjną na terenie Gminy Mały Płock są placówkami samodzielnymi i funkcjonują na 

zasadach instytucji kultury. Podstawowymi zadaniami biblioteki jest: gromadzenie, 

opracowywanie i przechowywanie materiałów bibliotecznych, zakup nowości wydawniczych 

z uwzględnieniem poszczególnych grup czytelniczych, udostępnianie zbiorów bibliotecznych, 

popularyzacja książki i czytelnictwa, przygotowanie i rozliczenie wniosku o udzielenie 

dofinansowania na zakup nowości wydawniczych ze środków finansowych Biblioteki 

Narodowej. Gromadzenie i przechowywanie dokumentacji związanej z działalnością 

biblioteki, dbałość o stan lokalu i estetyczny  wygląd pomieszczeń biblioteki. Księgozbiór jest 

podstawowym czynnikiem warunkującym pracę w bibliotece. Posiadane zbiory o 
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charakterystyce uniwersalnej obejmują literaturę popularno – naukową przeznaczoną dla 

czytelników z różnych grup wiekowych, literaturę dla dzieci i młodzieży oraz lektury szkolne. 

Księgozbiór biblioteki jest dostępny dla wszystkich, również dla czytelnika sezonowego. 

Gromadzenie zbioru odbywa się przez zakup nowości książkowych, a także jako dary, które 

dostarczają czytelnicy. Gromadzimy najlepsze i najwartościowsze pozycje książkowe, które 

są dostępne na rynku wydawniczym. Przy wyborze określonych tytułów bierzemy pod uwagę 

sugestie naszych czytelników, zakupów najczęściej dokonujemy u hurtowników  z uwagi na 

ich korzystną cenę, szeroką ofertę oraz wygodną formę dostawy książek do biblioteki. 

Podstawowym źródłem wpływu jest dotacja Organizatora, a od tej dotacji uzależniona jest 

dotacja Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Biblioteka pozyskała dodatkowo środki 

właśnie od Ministerstwa w kwocie 4 000 zł . W 2020 roku Biblioteka ogólnie zakupiła łącznie 

602 nowości książkowe na kwotę 12 000 zł. Struktura księgozbioru w Bibliotekach Gminy 

Mały Płock przedstawia się następująco: w Małym Płocku około 14 000 woluminów, w Filii 

Bibliotecznej w Chludniach 4400 szt. , w Rogienicach 7500 szt. i biblioteka Szkolno – 

publiczna w Kątach ponad 8000 woluminów. Biblioteki udostępniają swoje zbiory w dwóch 

formach w tradycyjnej, czyli na miejscu oraz wypożyczając na zewnątrz, odbywa się to w 

warunkach wolnego dostępu, co pozwala na wstępne zapoznanie się z zawartością książki.                       

W 2019 roku zarejestrowano ogółem 416 czytelników, wypożyczono około 5036 

egzemplarzy. Zbiory uzupełniają czasopisma z prenumeraty, oraz otrzymane od czytelników, 

w ubiegłym roku posiadaliśmy 19 tytułów od czytelników otrzymaliśmy 24 egzemplarze.    

Na miejscu czytelnicy skorzystali ogółem z 2400 czasopism, pozycji na zewnątrz 

wypożyczyli ogółem 1400 egzemplarzy. Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock wraz             

z filiami posiada 10 komputerów, a w tym 6 udostępnione dla czytelników z bezpłatnym 

dostępem do Internetu, z którego korzystają mieszkańcy gminy, turyści i goście odwiedzający 

naszą Gminę. W 2019 roku z komputerów czytelni skorzystało 446 użytkowników.                             

Obok działalności statutowej biblioteki, gromadzenia, opracowania i udostępniania 

księgozbioru, placówka prowadzi działalność kulturową. Biblioteka w zakresie popularyzacji 

książki prowadzi następujące formy pracy: wystawy nowych książek jako forma informacji o 

książkach, promowanie najnowszych publikacji; praca indywidualna z czytelnikiem; dyskusje 

nad nowo zakupioną literaturą, współpraca ze szkołami, wycieczki dzieci przedszkolnych, 

wypożyczanie uczniom lektur obowiązujących w szkole; współpraca w zakresie 

kształtowania prawidłowych postawa uczniów, zachowania ich w bibliotece poza czasem 

nauki szkolnej. Prowadzone są Koła plastyczne w Filii Bibliotecznej w Rogienicach 

Wielkich, poza tym pogadanki, „Noc bibliotek” w Rogienicach Wielkich i Chludniach oraz w 

Chludniach „Jak nie czytam jak czytam”. Po raz trzeci w ubiegłym roku w naszej Gminie 



13 

 

wraz z Gminnym Ośrodkiem Kultury, Szkołą Podstawową w Małym Płocku 

zorganizowaliśmy  Narodowe Czytanie pt. Osiem nowel polskich”. Ogółem w placówkach 

bibliotecznych zorganizowano 171 imprez w których uczestniczyło ponad 800 osób. 

Dziękuję.   

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego sprawozdania. 

Przewodniczący stwierdził iż Sprawozdanie opisowe z działalności Biblioteki Publicznej 

Gminy Mały Płock za rok 2020.- zostało przyjęte. 

 

 

Ad. 12 

Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku za rok 2019. 

 

Informację przedstawiła Pani Mariola Kowalska – p.o. Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Gminny  Kultury w Mały Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo 

omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany. Pani Mariola Kowalska – p.o. 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku - szanowni państwo Gminny 

Ośrodek Kultury jako instytucja kultury prowadził wielokierunkową działalność animacyjną, 

polegającą na inicjowaniu, pobudzaniu i wspieraniu aktywności kulturalnej grup społecznych 

i środowisk lokalnych. Realizował swoje zadania na podstawie Statutu nadanego Uchwałą 

Rady Gminy Mały Płock z dnia 28 września 2012 roku. Upowszechnianiem kultury w 

Gminie Mały Płock zajmuje się Gminny Ośrodek Kultury w Małym Płocku oraz Świetlice 

Wiejskie w Rogienicach Wielkich, Kątach, Cwalinach Dużych, Włodkach i Korzenistem.               

W placówkach w których zatrudnione były osoby  w ramach zajęć świetlicowych prowadzone 

były zajęcia: rozwijające umiejętności manualne, wzbogacające posiadane wiadomości, 

zaspokajające ciekawość świata rozmowy i pogadanki z dziećmi, gry dydaktyczne                              

i edukacyjne, zabawy tematyczne. Kształtujące umiejętności wykorzystania zdobytej wiedzy 

konkursy, rozwiązywanie krzyżówek, zagadek, gry dydaktyczne. Ponadto we wszystkich 

świetlicach odbywały się rożnego rodzaju szkolenia, zebrania, narady, spotkania wynikające     

z zaspokojenia potrzeb mieszkańców. Gminny Ośrodek Kultury jest koordynatorem 

działalności świetlic. Współpracowaliśmy z Parafią w Małym Płocku, szkołami, instytucjami 

kultury, Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej, organizacjami pozarządowymi, grupami 

formalnymi i nieformalnymi, przedsiębiorstwami prywatnymi. Do stałego kalendarza naszej 

działalności wpisały się imprezy, uroczystości, które odbyły się, są to: Jasełka, śpiewanie 

kolęd, Dzień Babci i Dziadka, Bal karnawałowy dla dzieci, babskie ostatni, dzień kobiet w 

Świetlicy Wiejskiej w Rogienicach oraz w Gminnym Ośrodku, Konkurs Wygraj Szansę 
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eliminacje gminne, Dni Małego Płocka, ognisko dla Dzieci i Młodzieży; Narodowe czytanie; 

Dożynki Gminno – Parafialne w Małym Płocku; Obchody Święta Niepodległości, 

Andrzejkowe Disco Party, Wigilijne spotkania opłatkowe. W naszej placówce odbywały się 

również spotkania i warsztaty, integracyjne spotkania koła gospodyń, także warsztaty podczas 

Zimowego Wypoczynku dzieci i młodzieży oraz wakacyjny wypoczynek dzieci, odbywały się 

także seanse filmowe. W każdy czwartek tygodnia w Gminny Ośrodku Kultury w Małym 

Płocku  działał Punkt nieodpłatnej pomocy prawnej. Natomiast w każdy poniedziałek 

tygodnia był czynny punkt doradczy dla rolników, prowadzony przez doradcę ODR                           

w Szepietowie. Gminny Ośrodek Kultury w Małym Płocku współpracował z OSP w Małym 

Płocku. Źródła finansowania GOK-u w roku 2019: dotacja podmiotowa samorządu 

terytorialnego w wysokości 335. 089, 73 zł, środki własne 14 727, 13 zł i sponsoring 5700 zł. 

Dziękuję. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszej informacji. 

Przewodniczący stwierdził iż Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Małym 

Płocku za rok 2020.- została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedź na pytanie nastąpiła od razu w punkcie Interpelacje i zapytania radnych. .  

 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski.  

Pan Arkadiusz Nagórski – sołtys wsi Stare Rakowo - ja mam kilka pytań. Pierwsze 

odnośnie świetlicy w Starym Rakowie. Jakiś czas temu było przeznaczone z „Krainy 

Mlekiem Płynącej” na świetlicę, nie pamiętam dokładnej kwoty, ale  ponad 200 000 zł, nie 

doszło to do skutku, gdyż później miał być prowadzony Dom Seniora czy Klub Seniora, na  

Dom Seniora, też było przeznaczone coś ponad 200 000 zł zaś na Klub Seniora ponad 

150 000 zł. Mieszkańcy byli zaproszeni na taką wycieczkę do Górk, po której stwierdzili, że 

woleliby Dom Seniora, nie doszło to do skutki, teraz się nam proponuje Klub Seniora.                 

Klub Seniora owszem, ale nie ma dofinansowania na remont, tam jest duży plac do 
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zagospodarowania i świetlica po prostu już się sypie. Moje pytanie co będzie z tym 

remontem? 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – jeśli chodzi o stworzenie dziennego pobytu dla 

seniorów, tak były takie projekty na ponad 200 000 zł, ale sam projekt tyle by nas kosztował, 

takie przymierzenia były. W związku z tym, że później zrezygnowaliśmy, można było taki 

dzienny pobyt klubowy zrobić, koszty przedstawione są to koszty realne, ale nie zawsze da 

się to zrobić, ponieważ później taki dzienny pobyt trzeba prowadzić za swoje, a to dość 

kosztuje.  Spróbowaliśmy napisać Projekt Klub Seniora, jeśli ten Klub Seniora się sprawdzi to 

nic nie stoi na przeszkodzie, aby później taki dzienny pobyt dla seniorów zrobić, ale też trzeba 

myśleć że to kosztuje i dowozy i inne rzeczy. Rząd da nam załóżmy 200 zł na jedną osobę, a 

później my resztę musimy dokładać. Panie Arkadiuszu my zbierając osoby  do Klubu Seniora 

mieliśmy problem z zebraniem odpowiedniej liczy osób, musieliśmy sięgnąć jeszcze do 

Rakowa Nowego, a co mówiąc o tym dziennym pobycie. Jak dzwoniliśmy i zbieraliśmy 

chętnych to nie było tyle osób co byłoby trzeba, w związku z tym proszę poczekać.                   

Klub Seniora jest, w ramach tego projektu jest przewidziane dużo wycieczek, wyjazdów, 

spotkań, jeżeli to będzie zrealizowane to na pieniądze są na ten dzienny dom pobytu, to 

można byłoby to spróbować później zrealizować.  

Pan Arkadiusz Nagórski – sołtys wsi Rakowo Stare – tak Panie Wójcie, ale ta świetlica 

zaczyna się już sypać, tam tego placu jest dużo, też by było trzeba go w jakiś sposób 

zagospodarować. Z funduszu sołeckiego przeznaczaliśmy pieniądze z jednego roku,  

robiliśmy sami składki wioskowe, na zakup sprzętu, także tam się coś dzieje i szkoda, aby to 

wszystko przepadło. 

Pan Jozef Dymerski – Wójt Gminy – były plany zagospodarowania tego pomieszczenia, ale 

wiemy z jakich przyczyn to nie zostało wykonane.  

Pan Arkadiusz Nagórski – sołtys wsi Rakowo Stare – mam teraz drugie pytanie odnośnie 

drogi gminnej w Starym Rakowie. Otóż przy końcu jeszcze tamtej kadencji po sesji Pan Wójt 

zaproponował Radym, aby zostali, aby ustalić kolejność remontów dróg gminnych. Było pięć 

dróg do remontu ustaliliście, że będzie remontowana też ta droga w Starym Rakowie, teraz się 

okazało, że ta droga jest w kolejności jako czwarta. Dobrze, że ta ostatnia zima i wiosna były 

delikatne i dało się tą drogą jakoś przejechać. Teraz w tym roku wioska nie przeznaczyła 

pieniędzy na jej żwirowanie, ponieważ nie ma sensu  te żwirowanie, bo ten żwir spływa i nie 

zostaje na drodze, to jest syzyfowa praca. Także nie wiem czy da się zrobić coś  żeby ta droga 

była szybciej zrobiona, nie mam np. nic przeciwko remontowi drogi w Budach Kozłówce, ale 

podejrzewam, że tam można było przejechać w każdej chwili nie tak jak u nas, że jak 
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przyjdzie taka zima konkretna albo wiosna tak jak było kilka lat temu to samochody lgnęły i 

trzeba było je ciągnikami wyciągać, także też nie wiem czy ta droga będzie robiona.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – Panie Arkadiuszu sytuacja wygląda w ten sposób, że 

ja składam ciągle te wszystkie drogi, na które Urząd Wojewódzki da pieniądze, to ja nie mam 

pojęcia. Wcześniej chcieliśmy, aby droga na Cwalinach Dużych była druga, a okazało się, że 

dali nam na Budy Kozłówka. Przecież i dzisiaj mówiłem, że wasza droga jest złożona 

wspólnie razem z Małym Płockiem, drogą w Cwalinach Dużych i w Popkach, co dostaniemy 

nie wiem, okaże się za miesiąc, jeżeli już będzie podjęta decyzja.  

Pan Arkadiusz Nagórski – sołtys wsi Rakowo Stare – jeszcze mama jedno pytanie odnośnie 

oświetlenia ulicznego w Rakowie Starym. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – pamiętasz byliśmy na spotkaniach, ciągle 

pilnowaliśmy tego, PGE powiedziało, że te lampy zainstalują, a okazało się, że nie zrobili 

tego, przydział mocy tam jest. Była mieszkanka z Rakowa Starego, odnośnie lampy na tym 

zakręcie, ta lampa miała tam być, w związku z tym, ja muszę zobaczyć dlaczego oni tam tego 

nie zrobili, bo było obiecane, było mówione, że w ramach remontu te dwie lampy miały być 

zrobione. W związku z tym trzeba zapytać dlaczego  to nie zostało wykonane. 

Pan Arkadiusz Nagórki – sołtys wsi Stare Rakowo – trzeba to jakoś wytłumaczyć 

mieszkańcom, ja jutro organizuje spotkanie, w związku z tym zapraszam do świetlicy na 

godzinę 19.30 na spotkanie z mieszkańcami. Dziękuję.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – o 19:30 przyjadę na to spotkanie.  

Pani Aneta Podsiad – Podinspektor Urzędu Gminy – w ramach wolnych wniosków, 

chciałabym przypomnieć o Powszechnym Spisie Rolnym, który trwa od 1 września do                         

30 listopada. Jest on obowiązkowy dla każdego rolnika, jeżeli posiada co najmniej hektar 

ziemi, również poniżej hektara, jeżeli prowadzi specjalne działy produkcji rolnej. Rolnik ma 

możliwość spisania się na trzy sposoby: samo spis czyli spis internetowy, bądź telefonicznie 

dzwoniąc na infolinie, taka infolinia jest czynna przez 7 dni w tygodniu od godziny 8 do 

godziny 20 , czyli także w soboty i niedziele można zadzwonić, trzecia możliwość to spis z 

rachmistrzem terenowym. Od października czyli od jutra powinni już ruszyć rachmistrzowie 

terenowi, z tym, że na chwile obecną już jest potwierdzone, że taki rachmistrz w październiku  

nie będzie chodził w terenie tylko będzie dzwonił do rolników. Ogólnie może to być w ten 

sposób zrobione, że my (ja również jestem rachmistrzem terenowym) tylko telefonicznie 

będziemy ten spis zrealizować, nie będziemy do rolników chodzić. Ten spis jest 

obowiązkowy, nie ma takiej możliwości, aby rolnik odmówił spisania się. Dziękuję. 
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Pan Jarosław Gałązka –Przewodniczący Rady gminy – taki spis jest przeprowadzany raz 

na 10 lat. 

Pani Aneta Podsiad – Podinspektor Urzędu Gminy – tak, na pewno zauważyliście 

państwo, że również w telewizji są spoty na ten temat. Dziękuję. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady gminy – dziękuję także nie mamy wyjścia, 

to jest rolników  obowiązek.  

 

Ad. 15 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXVI Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


